
Møteprotokoll

Utvalg: Åfjord - Det faste planutvalget
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus
Dato: 22.01.2015
Tid: 12:00 – 14:00

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Vibeke Stjern Ordfører ÅF-AP
Jon Husdal Medlem ÅF-SP
Liv Marie Hugdal Medlem ÅF-KRF
Bjørn Arne Hosen Medlem ÅF-AP
Håkan Berdahl Medlem ÅF-H
Tone Bårdli Medlem ÅF-SP

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer
Gro Kristiansen MEDL ÅF-AP

Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer
Brit Hoås Gro Kristiansen ÅF-KRF

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Per Johansen rådmann
Lars Helge Kolmannskog sektorsjef
Solgunn Barsleth sekretær

Merknader:



Saksnr Sakstittel Lukket
RS 1/15 Oversendelse - vassdragskonsesjon - Grovlia kraftverk . NVEs 

referanse: 201006240-41
PS 1/15 1630/25/11  Motorsportbane på Forfot - Jan Morten Forfot -

Fylkesmannen påklager kommunens vedtak om godkjenning
PS 2/15 1630 Salmar Farming AS - Utvidelse av akvakulturlokalitet på 

Krabbholmen -  Uttalelse

Vibeke Stjern 
ordfører



RS 1/15 Oversendelse - vassdragskonsesjon - Grovlia kraftverk . NVEs referanse: 
201006240-41 Oversendelse - tillatelse vassdragskonsesjon - Grovlia kraftverk . NVEs 
referanse: 201006240-41

PS 1/15 1630/25/11  Motorsportbane på Forfot - Jan Morten Forfot - Fylkesmannen 
påklager kommunens vedtak om godkjenning

Rådmannens innstilling:

Tidligere vedtak i D.sak 185/14 opprettholdes.

Saksprotokoll i Åfjord - Det faste planutvalget - 22.01.2015
Behandling:
Håkan Berdahl (H) foreslo å etterkomme klagen fra Fylkesmannen.
Forslaget fikk 1 stemme og falt.  

Endelig vedtak:

Tidligere vedtak i D.sak 185/14 opprettholdes.
Vedtaket ble fattet med 6 mot 1 stemme. 

PS 2/15 1630 Salmar Farming AS - Utvidelse av akvakulturlokalitet på Krabbholmen -  
Uttalelse

Rådmannens innstilling:

Det faste planutvalget er sterkt skeptisk til en utvidelse av biomasse fra 3120 tonn til 5460 tonn 
ved havbruksanlegg ved Krabbholmen i Åfjord kommune. 

Kommunen frykter at en utvidelse av havbruksanlegg ved innløpet til Åfjorden kan ha en 
negativ innvirkning på villaksstammen for Åfjordens to lakseførende elver. Det poengteres at 
det foreligger liten kunnskap om hvilke effekter den høyere tettheten av oppdrettsfisk utenfor 
Åfjorden har å si for villaksen. 

Det vektlegges særskilt at Åfjorden er en nasjonal laksefjord der laksebestanden som inngår i 
ordningen skal beskyttes mot inngrep og aktiviteter i de nærliggende fjord- og kystområdene. 

Saksprotokoll i Åfjord - Det faste planutvalget - 22.01.2015
Behandling:
Ordfører Vibeke Stjern (A) la fram følgende forslag til vedtak:

Det faste planutvalget er generelt skeptisk til konsekvensene av å ha havbruksanlegg ved 
innløpet til Åfjorden, under henvisning til at dette kan ha en negativ innvirkning på villaks-
stammen for Åfjordens to lakseførende elver.  

Det poengteres at det foreligger liten kunnskap om hvilke effekter den høyere tettheten av 
oppdrettsfisk utenfor Åfjorden har å si for villaksen/miljø og fiskeriinteresser.  Det vektlegges 
særskilt at Åfjorden er en nasjonal laksefjord der laksebestanden som inngår i ordningen skal 
beskyttes mot inngrep og aktiviteter i de nærliggende fjord- og kystområdene.



Arealplana for Åfjord kommune åpner imidlertid for havbruksanlegg i området.  I påvente av en 
nærmere vurdering av hvilke arealer som skal prioriteres til havbruk, og under henvisning til at 
det allerede er et havbruksanlegg på stedet, finner det faste planutvalget å kunne akseptere 
utvidelse av akvakulturlokaliteten ved Krabbholmen.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Liv Hugdal (KrF) foreslo følgende tillegg til vedtaket:

Det faste planutvalget er opptatt av at oppdrettsnæringen utvikles på en bærekraftig måte, og ber 
om at søker legger vekt på tiltak for å redusere lus- og rømmingsproblematikken på lokaliteten.

Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Det faste planutvalget er generelt skeptisk til konsekvensene av å ha havbruksanlegg ved 
innløpet til Åfjorden, under henvisning til at dette kan ha en negativ innvirkning på villaks-
stammen for Åfjordens to lakseførende elver.  

Det poengteres at det foreligger liten kunnskap om hvilke effekter den høyere tettheten av 
oppdrettsfisk utenfor Åfjorden har å si for villaksen/miljø og fiskeriinteresser.  Det vektlegges 
særskilt at Åfjorden er en nasjonal laksefjord der laksebestanden som inngår i ordningen skal 
beskyttes mot inngrep og aktiviteter i de nærliggende fjord- og kystområdene.

Arealplana for Åfjord kommune åpner imidlertid for havbruksanlegg i området.  I påvente av en 
nærmere vurdering av hvilke arealer som skal prioriteres til havbruk, og under henvisning til at 
det allerede er et havbruksanlegg på stedet, finner det faste planutvalget å kunne akseptere 
utvidelse av akvakulturlokaliteten ved Krabbholmen.  

Det faste planutvalget er opptatt av at oppdrettsnæringen utvikles på en bærekraftig måte, og ber 
om at søker legger vekt på tiltak for å redusere lus- og rømmingsproblematikken på lokaliteten.

Vedtaket var enstemmig.  


